

Title (en)

Pre-cut blank, which can be folded and assembled to form a suspended file, and suspended file created from this blank

Title (de)

Ausgeschnittener Zuschnitt, und aus diesem gefalteten ausgeschnittenen Zuschnitt hergestellten Hängeordner

Title (fr)

Flan découpé pour constituer par pliage et assemblage un dossier suspendu, et dossier suspendu réalisé à partir de ce flan

Publication

EP 0869013 A1 19981007 (FR)

Application

EP 98400620 A 19980317

Priority

FR 9703342 A 19970319

Abstract (en)

The blank has first and second main panels (1,2) on either side of a central panel (3) and each connected by a fold line (4,5) and defining the base panels of the file. The first panel is laterally extended by two fixing flaps (6). The second main panel (2) is extended laterally by two secondary panels (10) of the same width as the central panel, which form the side panels of the finished file. Each of the secondary panels is extended beyond the respective fixing flap (6) by a tongue (18) which forms a supplementary wall for reinforcement.

Abstract (fr)

Flan découpé pour constituer, par pliage et assemblage, un dossier suspendu, comprenant des premier et second panneaux principaux (1, 2) disposés de part et d'autre d'un panneau central (3) plus étroit en s'y raccordant chacun par une ligne de pliage associée (4, 5) et destinés à devenir respectivement les pans et le fond du dossier suspendu, le premier panneau principal (1) se prolongeant latéralement par deux rabats de fixation (6), et le second panneau principal (2) se prolongeant latéralement par deux panneaux secondaires (10) de même largeur que le panneau central (3), destinés à constituer des parois latérales lorsque le dossier est assemblé, chacun de ces panneaux secondaires (10) se prolongeant en outre en direction du rabat de fixation concerné (6) par une languette (18) destinée à constituer une paroi supplémentaire de renforcement du fond du dossier lorsque ledit dossier est assemblé. <IMAGE>

IPC 1-7

B42F 15/00; B42F 15/04

IPC 8 full level

B42F 15/00 (2006.01); **B42F 15/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

B42F 15/0035 (2013.01); **B42F 15/04** (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] US 4549688 A 19851029 - OZMON LAIRD M [US], et al
- [Y] FR 1549018 A 19681206
- [A] FR 2644396 A1 19900921 - TRANSFORMATION REUNIS ATEL [FR]

Cited by

FR2885075A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES FR GB

DOCDB simple family (publication)

FR 2761003 A1 19980925; EP 0869013 A1 19981007

DOCDB simple family (application)

FR 9703342 A 19970319; EP 98400620 A 19980317